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Kaza sonrası 
gözyaşı döktü

Görevini yapan 
muhabire saldırı

Pınarbaşı’nın drenaj 
sorunu çözülüyor

İhsan COŞKUN

Yanlış üstüne
yanlış…

>7’de

 Ecevit’i anarken

Fahrettin HEPKESKİN >5’te

�Fuarda Antalya’yı tanıtan Başkan 
Böcek, “Antalya’nın turizmdeki gücü-
nü pekiştirmek ve gelecek stratejileri-
ni belirlemek için görüşmeler gerçek-
leştiriyoruz” dedi. 6’da

�Eğitim Sen Antalya Şube Başkanı 
Kadir Öztürk, Yükseköğretim Kuru-
lu’nun (YÖK) 12 Eylül darbesinin bir 
ürünü olarak üniversiteleri baskı al-
tına aldığını ve özgür akademik orta-
mı yok ettiğini belirtti. 4’te

ANTALYA’YI ANLATIYOR

seRT eLeşTİRİ YAPTI

T                                       RSE
KÖŞE

Cemevi mi,
ticarethane mi?
İdris ÖZYOL sayfa 4’te
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HeKİmLeRİN öfKesİ:
YöNeTmeLİK çöPTe!

Aile Hekimliği Yönetmeliği’ne tepkiler dinmiyor. SES üyeleri gece 
yarısı yürürlüğe sokulan yönetmeliği çöpe atarak eylem gerçekleştirdi

�AilE Hekimliği Yönetmeliği’ne tep-
ki gösteren SES Şubesi üyeleri, mu-
ratpaşa ilçe Sağlık müdürlüğü önün-
de eylem gerçekleştirdi. SES Şube Eş 
Başkanı Dr. Kaan taşer, düzenleme-
nin iptal edilmesini istedi.

�BAŞKAn taşer “Sağlık Bakanlığı yö-
netmeliği geri çekmez ise eylemler 
artarak sonuç alınana dek devam 
edecek. Aile hekimliği çalışanlarının 
iş, gelir güvencesi tamamen ortadan 
kaldırılıyor” dedi. 5’te

düzeNLeme İPTAL edİLsİN eYLemLeR süReceK

GÜVEN 
GÜNEŞ

�tArım Orman iş 
Sendikası Başkanı 
mücahit Ocak, giyim 
yardımları ihalesinin 
iptali sonrasında yet-
kili sendikalara eleş-
tiride bulundu. 4’te

ATATüRK
ANIsINA

‘sON VedA’
OPeRAsI

�Kültür ve Turizm Bakan-
lığı’nın Antalya’da gerçek-
leştirdiği ‘Kültür Yolu Fes-
tivali’nde Mustafa Kemal 
Atatürk’ün anısına ‘Son 
Veda: Beni Hatırlayınız’ adlı 
konser sahnelendi. 8’de

festival tüm 
hızıyla sürüyor
�Kültür Yolu Festivali’nin 

dördüncü gününde her 
yaşa uygun etkinlikler yo-
ğun katılımla gerçekleşme-
ye devam ediyor. 8’de

Tatilde otellerde 
kamp yoğunluğu
�AnTAlYA’dAKi otellerde bir-

çok okul, 9-17 Kasım tarihleri 
arasındaki 9 günlük ara tatil-
de, yaklaşık 1 haftalık ders ça-
lışma kampı düzenliyor. 2’de

YöK kaldırılsın!
Eğitim Sen Antalya Şube 

Başkanı Kadir Öztürk, 
Yükseköğretim Kurulu’nun 

(YÖK) kaldırılması 
gerektiğini söyledi

�MAnAVgAT’ın ince-
kum Mahallesi’nde 
bir hava aracı orman-
lık alana düşerek 
infilak etti. Yapılan 
açıklamada, soruştur-
manın devam ettiği 
belirtildi. 3’te

Ormanlık
alana hava
aracı düştü

Orman İş’ten 
sert eleştiri 4 turistten 2’si 

Rus ve Alman
�AntAlYA’YA gelen turist sayı-

sı, 16 milyon 131 bin 847 oldu. 
rus ve Alman turist sayısı 7 
milyonu aştı. 2’de

İngiltere’de Antalya tanıtımı
Başkan Muhittin Böcek, 45. 
Dünya Seyahat Fuarı’nda 

Antalya’yı tanıtıyor. Başkan 
Böcek, fuarda Antalya’nın 

sektör temsilcileriyle 
birlikte Antalya’nın tanıtımı 

ve turizm potansiyelini 
anlattıklarını söyledi
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ANTALYA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek’in 
üniversite öğrencilerinin ön-
celikli sorunu olan barınma 

ihtiyacını karşılamak amacıyla Antal-
ya genelinde hizmete açtığı yurtlar yo-
ğun ilgi görmeye devam ediyor. 2023 
yılında hizmete açılan Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Da-
iresi Başkanlığı Elmalı Erkek Öğren-
ci Yurdu bu yıl da 90 öğrenciye hizmet 
sunarak tam kapasite çalışmalarını 
sürdürüyor. 

ÖĞRENCİ BÜTÇESİNE 
KATKI

Yurtta öğrencile-
rin barınma ihtiyaç-
larının yanında sa-
bah kahvaltısı ve 
akşam yemeği, ça-
maşırhane hizme-
ti, masa tenisi gibi 
sosyal imkânlar 
da sağlanıyor. Uy-
gun fiyatı ile Elmalı’ya 
eğitim görmeye gelen 
öğrencileri yüksek ev kira-
larından kurtaran yurt, ekono-

mik olarak da öğrenci bütçesine destek 
sağlıyor. Sunulan hizmetten öğrenciler 

memnun.
Elmalı’da öğrencilerin yaşadığı ön-

celikli sorunlarına destek olmaya ça-
lıştıklarını belirten Büyükşehir Bele-

diyesi Elmalı İlçe Hizmet Birimi 
Şube Müdürü Bilal Kasap 

“Günümüzün ekono-
mik şartlarından dola-

yı zorluk yaşayabile-
cek öğrencilerimizi 
yurdumuzda mi-
safir ediyoruz. 
90 kişi kapasite-
li yurdumuzda sa-
bah kahvaltısı, 

akşam yemeği, ça-
maşırhane hizmet-

leri, etüt odaları gibi 
sosyal imkânlar sağlanı-

yor. Bu yıl da yurdumuza 
öğrencilerimizin yoğun bir ta-

lebi var. Geleceğimizin teminatı genç-
lerimizin yanında olmaya devam ede-
ceğiz” dedi.

‘ARAYARAK KAYDIMI YAPTIRDIM’

Elmalı’ya bu yıl ilk kez gelen Yaşar 
Koç isimli öğrenci ise yurt ile ilgili  “El-
malı’yı kazandığımı öğrendikten sonra 
barınma imkânlarıyla ilgili bir araştır-
ma yaptım. Büyükşehir Belediyesi’nin 
öğrenci yurduna başvuruda bulun-
dum. Ekonomik anlamda benim için 
daha iyi olacağını düşündüm. Yemek-
lerimiz güzel, yataklarımız güzel sosyal 
etkinliklerden faydalanıyoruz birçok 
imkân sağlanıyor. Bizlere bu imkânı 
sağlayan yalnız bırakmayan Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Mu-
hitti Böcek’e teşekkür ederiz” diye ko-
nuştu. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

ANTALYA Kültür ve Turizm İl Müdürlü-
ğü’nün Antalya ve Gazipaşa havalimanla-
rından aldığı yurt dışı turizm verilerine göre; 
2024 yılı Ekim ayı sonunda kente hava yo-
luyla 16 milyon 131 bin 847 turist geldi. Ge-
çen yılın aynı dönemine göre yüzde 5,4’lük 
artış yaşandı. Haziran, Temmuz, Ağustos Ve 
Eylül aylarından sonra Ekim ayında da kente 
gelen turist sayısı, 2 milyonu geçti.

16,1 milyon turistin, 3 milyon 764 bini-
ni Rus turistler oluşturdu. Toplam turist sa-
yısında yüzde 24,6’lık payla Antalya’ya en 
çok turist gönderen ülke olan Rusya’dan ge-
len ziyaretçi sayısının yıl sonunda 4 milyo-
nu aşması bekleniyor. İkinci sıradaki Alman-
ya’dan 10 aylık dönemde toplam 3 milyon 
298 bin turist geldi. Alman turistlerin toplam 
turizmdeki payı yüzde 21,6 oldu. Her 4 turist-
ten 2’si, Rus ve Alman oldu. 

İlk defa geçen yıl 1 milyon sınırını aşan İn-
giliz ve Polonyalı turistler, bu yıl da 1’er mil-
yonu geçen 2 önemli pazar oldu. Antalya 
turizminde Rus ve Almanya’nın ardından, 
İngiltere ve Polonya da ana kaynak pazar 
olarak ifade edilmeye başlandı. İngiltere’den 
gelen turist sayısı 1 milyon 487 bin, Polon-
ya’dan gelen turist sayısı 1 milyon 233 bin 
oldu. Toplam turizmdeki pay İngilizlerde yüz-
de 9,7, Polonya’da yüzde 8 oldu. DHA

Büyükşehir’den 
uygun fiyatlı yurt

Antalya Büyükşehir Belediyesi Elmalı Erkek Öğrenci Yurdu 
öğrencileri ağırlamaya devam ediyor. Barınmanın yanında birçok 

imkânın sağlandığı yurt, uygun fiyatıyla öğrencilerin tercihi oluyor MİLLİ Eğitim Bakanlığı’nın 2024-2025 
eğitim-öğretim yılı takvimine göre 1’inci 
dönem ara tatili, 9 Kasım Cumartesi 
başlayıp 17 Kasım Pazar sona erecek. 
Hafta sonlarıyla birlikte toplam 9 gün-
lük tatili değerlendirmeyi hedefleyen 
birçok okul da bu süreçte Antalya’da-
ki otellerde öğrenci kampları düzenlen-
leyecek. Akdeniz Turistik Otelciler ve İş-
letmeciler Birliği (AKTOB) Başkanı Kaan 
Kavaloğlu, ara tatil döneminde Antal-
ya açısından henüz kış turizmi döne-
minin başlamadığına dikkati çekerek, 
“Bu dönemde Antalya’nın iklim koşul-
ları da çok uygun. Ara tatilde Antalya 
ciddi anlamda tercih görüyor. Bu yüz-
den ara tatil periyodunda Antalya’nın 
tercih sebebi olacağını düşünüyorum. 
Bu dönemde otelleri etüt merkezleri 
gibi düzenliyoruz. Toplantı salonların-
da hem ders çalışıyorlar hem tatil yapı-
yorlar. Bazen aileler de katılıyor kendi-
lerine. Bakıldığında oteller bu konuda 
çok farklı bir hizmet yerine dönüşüyor. 
Hem eğitim alıyor, hem eğleniyor, hem 
spor yapıyor, hem havuzlardan fayda-
lanıyorlar” dedi. Antalya’da şu anda ik-
lim şartlarının çok güzel olduğunu anla-
tan Kavaloğlu, “Çok ciddi bir doluluk söz 
konusu. Hatta bazı kışlık oteller kapa-
nışlarını erteledi. Kasımın 15’ine kadar 
ötelenme oldu. Kapanma sezonunun 
üçüncü haftaya kadar uzamasını sağla-
yacak” diye konuştu.

‘ÇOK CİDDİ BİR İÇ TURİZM 
HAREKETİ OLACAK’

Ara tatil döneminin mevsim normal-
lerine göre daha sıcak geçmesinin tu-
rizm açısından olumlu olduğunu dile 
getiren 5 yıldızlı bir otelin genel müdü-
rü Ali Kızıldağ ise “Şu anda bakıldığında 
o tarihteki hava durumu seyahat etme-
yi, güneşlenmeyi, tatil yapmayı uygun 
hale dönüştürecek şekilde. Daha önce-
ki yıllara oranla ara tatilin özellikle An-
talya’da çok ciddi bir iç turizm hareketi 
olacağını tahmin ediyorum. Ara tati-
lin artık sezonun sonunu taçlandırıcı bir 
şekli olacak diye düşünüyorum” dedi

Okulların ara tatil döneminde Kalei-
çi ve kent otellerine de talebin iyi oldu-
ğunu belirten Antalya Otelciler ve Pan-
siyoncular Odası Başkanı Özcan Sucu 
da “Küçük otel ve pansiyonlarımız mer-
kezde dediğimiz Kaleiçi, Lara, Konyaal-
tı tarafı bir potansiyel olarak şehir içi ti-
caretine büyük katkı sağlıyor. Şehir içi 
otelciliği artık yerli ve yabancı müşteri-
ler tercih eder noktasında. Çünkü hem 
kültür hem tarih hem yeme-içme olarak 
tercih ediliyor. Tabii ki okulların tatil dö-
nemleri de bir etki yapıyor. Ara tatilde 
artış bekliyoruz. Bu dönem sıcak olduğu 
için genellikle kültür ağırlıklı turist ter-
cih ediyor. Hem gezme hem kültür açı-
sından. Örneğin Kaleiçi’nde dolaşma 
açısından güzel bir mevsim. Şu an rezer-
vasyonlar ağırlıklı Kaleiçi’nde. Kasım so-
nuna kadar işletmelerde doluluklar yüz-
de 80’lerde gidiyor” diye konuştu. DHA

Hem tatil 
hem ders

4 turistten 2’si 
rus ve alman

Antalya’ya Ekim ayı sonu itibarıyla hava 
yoluyla gelen turist sayısı, 16 milyon 131 
bin 847 oldu. Geçen yılın aynı dönemine 

göre yüzde 5,4’lük artış yaşanırken Rus ve 
Alman turist sayısı 7 milyonu aştı. Her 4 

turistten 2’si, Rus ve Alman oldu

MURATPAŞA Belediyesi, ihtiyaç sahi-
bi ailelerin ilkokul ve ortaokul çağında-
ki öğrencileri için başlattığı ücretsiz okul 
menüsü desteğine devam ediyor. 2022 
yılında hayata geçirilen program, öğ-
rencilere her gün sağlıklı ve dengeli bes-
lenme olanağı sunarak ailelerin ekono-
mik yükünü hafifletmeyi amaçlıyor.

Menü, çocukların günlük vitamin, 
protein, karbonhidrat ve yağ ihtiyacını 
karşılayacak şekilde diyetisyenler tara-
fından özenle hazırlanıyor. Aşevi ekiple-
ri, her sabah yiyecek paketlerini öğren-
ci evlerine ulaştırarak ailelere büyük bir 
destek sağlıyor.

Geçen eğitim döneminde belediyenin 
aşevinde hazırlanan toplam 112 bin 530 
yemek paketi, 538 hanede yaşayan 879 
öğrenciye ulaştırıldı. 

Okul menüsü hazırlıklarını aşevinde 
inceleyen Başkan Uysal, çocukların fi-
ziksel, sosyal, zihinsel ve psikolojik geli-
şimleri için yeterli ve dengeli beslenme-
nin önemini vurguladı. Başkan Uysal, 
“Çocuklarımızın açlıkla sınanmama-
sı, ülke genelinde çözüm için çaba sarf 
edilmesi gereken en öncelikli mesele ol-
malıdır” dedi.Başkan Uysal, Türkiye’de 
yoksulluğun derinleştiğine ve özellik-
le kadınlar ile çocukların bu süreçten 
olumsuz etkilendiğine dikkat çekti.Üc-
retsiz okul menüsü desteğinden yarar-
lanmak isteyenler, 444 80 07 numaralı 
telefondan Turunç Masa Çağrı Merke-
zi’ni arayarak başvuruda bulunabilir. 
MURATPAŞA BELEDİYESİ 

Ücretsiz okul 
menüsü desteği

Kadın çiftçileri destekleyen projeye hibe
ANTALYA İl Tarım 

ve Orman Müdürlüğü, 
iklim dostu tarımsal 
faaliyetleri destekle-
mek amacıyla hazırla-
dığı ‘Climate Friendly 
Farmer Guide: Kadın 
Çiftçiler İçin Uyum 
Takvimi’ projesi ile 
başarıya imza attı. 
Avrupa Birliği tarafın-
dan finanse edilen ve 
Erasmus+ programı 
kapsamında hibe desteği kaza-
nan proje, Antalya’daki tarımsal 
faaliyetlere yeni bir soluk getire-
cek ve bölgedeki kadın çiftçilerin 
kapasitesini güçlendirecek.

MOBİL UYGULAMA DA 
GELİŞTİRİLECEK

Proje, iklim dostu tarım uygula-
malarının geliştirilmesi ve kadın 
çiftçilerin güçlendirilmesi amacıy-
la Türkiye genelinde ve sınır ötesi 
iş birlikleri ile hayata geçirilecek. 
Proje kapsamında, kadın çiftçi-

lerin iklim değişikliği 
ile mücadelede daha 
dirençli hale gelmeleri-
ne yardımcı olmak için 
eğitim ve dijital çözüm-
ler sunulacak. Proje 
çerçevesinde, kadın 
çiftçilere yönelik özel 
eğitim programları ve 
uygulamalı rehberlik 
çalışmaları gerçekleş-
tirilecek. Ayrıca, iklim 
değişikliğine uyum 

sağlamayı kolaylaştıran bir mobil 
uygulama da geliştirilecek. Bu 
mobil uygulama sayesinde kadın 
çiftçiler, iklim değişikliğine uygun 
tarımsal faaliyetleri planlayabi-
lecek ve kendi bölgelerindeki 
iklim koşullarına uygun çözümleri 
öğrenebilecekler.

İl Tarım ve Orman Müdürü Fırat 
Erkal, projenin Antalya’nın tarım-
sal üretiminde sürdürülebilirliği 
artırmayı hedeflediğini ve kadın 
çiftçilerin güçlenmesine önemli 
bir katkı sağlayacağını belirterek, 

“Bu proje, çiftçilerimizin iklim 
değişikliğine uyum sağlama ka-
pasitelerini artıracak ve tarımsal 
üretimi daha çevre dostu bir hale 
getirecek. Kadın çiftçilerimizin bu 
süreçte daha etkin rol oynaması, 
sürdürülebilir tarımın geleceği 
için son derece önemli” dedi.

Projenin detayları kapsamında, 
kadın çiftçilere iklim değişikliği 
konusunda farkındalık kazandıra-
cak eğitimlerin yanı sıra tarımsal 
faaliyetleri kolaylaştıracak ve 
verimliliği artıracak dijital çözüm-
ler sunulacak. Bu eğitimler, kadın 
çiftçilerin bilgilerini artırarak on-
ları iklim değişikliğinin etkilerine 
karşı daha dayanıklı hale getire-
cek. Böylece, Antalya tarımında 
iklim değişikliğinin olumsuz etki-
lerini en aza indirmek ve üretim 
potansiyelini artırmak amaçlanı-
yor. Proje ile ilgili tüm gelişmeler 
ve eğitim programları, Antalya 
İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
tarafından kamuoyuna duyurula-
cak. İHA
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GAZİAPAŞA’DA cadde üzerinde seyir halinde 
olan A.K. idaresindeki panelvan minibüs ile Veli 
Ö. idaresindeki motosiklet çarpıştı. Kazada moto-
siklet sürücüsü yaralandı. İlk müdahalesi olay ye-
rinde yapılan Veli Ö. hastaneye kaldırılarak tedavi 
altına alındı. Kazayla ilgili inceleme başlatıldı. İHA

Gazipaşa’da kaza: 1 yaralı

ZAYİ
Akdeniz Üniversitesi Uygulamalı 

Bilimler Fakültesi öğrenci kimlik kartımı 
kaybettim. Hükümsüzdür. 

Maftuna Primkulova  
Öğrenci No: 20204706613

MANAVGAT’TA otomobil ile motosik-
letin çarpışması sonucu meydana gelen 
kazada motosiklet sürücüsü yaralanır-
ken otomobil sürücüsü kadın gözyaşları-
na hakim olamadı. Kaza, Manavgat ilçesi 
Aşağı Hisar Mahallesi Mithatpaşa Cad-
desi’nde Demokrasi Bulvarı istikametin-
den Hisar Caddesi istikametine seyir ha-
lindeki Şevket Özgür’ün kullandığı 01 
ARD 236 plakalı motosiklet ile Gülveren 
Caddesi’nde Antalya Caddesi’nden Gül-
lük Caddesi istikametine gitmekte olan 
Nihal Arıcıgil’in kullandığı 07 BMU 964 
plakalı otomobilin kavşakta çarpışması 
sonucunda meydana geldi.

Kazada yaralanan motosiklet sürücü-
sü, 112 Sağlık ekiplerinin olay yerinde-
ki müdahalesinin ardından ambulansla 
hastaneye kaldırıldı.

OTOMOBİL SÜRÜCÜSÜ      
HIÇKIRARAK AĞLADI

Kazanın ardından otomobili kullanan 
kadın sürücü, motosiklet sürücüsünün 
kaza sonrası kendisini suçladığını belir-
terek hıçkırıklara boğuldu. Gözyaşlarına 
hakim olamayan sürücüyü teselli etmek 
mümkün olmazken hastaneye gitmeyi 
de kabul etmedi.İHA

MANAVGAT’TA hafif ticari araca çar-
pan motosikletteki 2 kişi yaralandı. “Ben 
askeri personelim” deyip görüntü alın-
masını engellemeye çalışan bir kişi gö-
rüntü alan muhabirin üzerine yürüyüp 
sözlü saldırıda bulundu. Kaza, Manavgat 
ilçesi Atatürk Caddesi üzerinde meyda-
na geldi. Şehir merkezi yönüne giden Bu-
rak Y.’nin kullandığı 07 BMM 877 plaka-
lı İbradı Belediyesi’ne ait hafif ticari araç 
cadde üzerinde Gülden Hilal B.’nin kul-
landığı 07 ADS 274 plakalı motosiklet ile 
çarpıştı. Kazada motosiklet sürücüsü ile 
yanında bulunan Irmak T. yaralandı. Ya-
ralılar sağlık ekiplerinin olay yerinde-
ki müdahalesinin ardından ambulansla 
hastaneye kaldırıldı.

RÖPORTAJ SIRASINDA                      
SÖZLÜ SALDIRI

Öte yandan, kazanın ardından bir ma-
halle sakini röportaj verirken, “Ben aske-
ri personelim” deyip görüntü alınmasını 
engellemeye çalışan bir şahıs, muhabi-
rin üzerine yürüyüp sözlü saldırıda bu-
lundu. Şahıs, muhabirin kendisine kar-
şılık vermesi ve polisin araya girmesiyle 
sakinleştirilerek olay yerinden uzaklaştı-
rıldı. Bu arada, kaza sonrası yol kenarına 
çekilen hafif ticari araca 1058 Sokak’ta 
seyir halindeki öğrenci servisi yandan 
çarptı. İkinci kazada ise yaralanan olma-
dı. İHA

MANAVGAT’TA sabah sa-
atlerinde bir hava aracı 
yerleşim yerlerine yakın 
mesafede ormanlık alan 

içerisine düştü. Patlama sesi ile olay 
yerine gelen köylüler yaptıkları arama-
da kimseye ulaşamazken çıkan yangın 
ekipler tarafından söndürüldü.

Olay, dün saat 08.30 sıralarında Ma-
navgat’ın İncekum Mahallesi Silgi-
li Yatağı mevkisinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre bir hava aracı, or-
manlık alan içerisine düştü. Yerleşim 
yerlerine yaklaşık 1 kilometre uzağa 
düşen hava aracını gören köylüler, 112 
Acil Çağrı Merkezini arayarak olayı bil-
dirdi. Olay yerine itfaiye, jandarma ve 
sağlık ekibi sevk edilirken, aracın düş-
tüğü noktaya ilk olarak gelen köylü-
ler alanda yaptıkları aramada kimseye 
ulaşamadı. Çevrede araca ait parçalar 
bulunurken çıkan yangına ilk müdaha-
le vatandaşlar tarafından yapıldı. Ola-
yın yaşandığı bölgede ekiplerin çalış-
ması devam ediyor.

VALİLİKTEN AÇIKLAMA:               
MENŞESİ ARAŞTIRILIYOR

Öte yandan Antalya Valiliği konu ile 
ilgili açıklama yaptı. Antalya Valiliğin-
den yapılan açıklamada hava aracının 

maket uçak olabileceği ihtimali üzerin-
de durulduğu ve menşei ile kalkış yeri-
nin araştırıldığı belirtilerek, “Alanya il-
çemiz İncekum Mahallesi’nde bir hava 
aracının düştüğü bilgisi 112 Acil Çağrı 
Merkezimize ulaşmıştır. Ekiplerin olay 

yerine ulaşması sonucunda ilk belir-
lemelere göre herhangi bir can kaybı 
ve yaralı olmadığı anlaşılmıştır. Düşen 
hava aracının infilak etmesi neticesin-
de ormanlık alanda çıkan yangın it-
faiye ekiplerimizce söndürülmüştür. 

Söz konusu hava aracının maket uçak 
olma ihtimali üzerinde durulmakta-
dır. Menşe ve kalkış yeri konusunda 
ekiplerimiz tarafından gerekli çalışma-
lar başlatılmıştır” ifadelerine yer veril-
di. İHA

Ormanlık alana 
düşüp infilak etti
Manavgat’ın İncekum Mahallesi’nde bir hava aracı ormanlık alana düşerek 

infilak etti. Antalya Valiliği tarafından olayla ilgili yapılan açıklamada, 
aracın menşei ve kalkış noktası konusunda araştırma başlatıldığı belirtildi

Görevini yapan 
muhabire saldırı

Manavgat’ta motosiklet, hafif 
ticari araca çarparken kaza 
yerine gelen bir kişi askeri 

personel olduğunu iddia ederek 
görüntü alan muhabire saldırdı

Manavgat’ta otomobil ile 
motosiklet çarpışırken 

otomobilin sürücüsü kadın 
gözyaşlarına boğuldu

Kaza sonrası 
gözyaşı döktü

OtOmObİl yayaya çarptı
MURATPAŞA’DA 

yolun karşısına 
geçmeye çalışan 
şahıs, otomobil 
çarpması sonucu 
yaralandı.

Kaza, akşam 
saat 22.00 sırala-
rında Muratpaşa il-
çesi Güzeloba Ma-
hallesi Havaalanı 
Caddesi’nde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, yolun karşısına geçmeye 
çalışan Nizimi Torikhamidov’a, İon 
C. yönetimindeki BT 94 TOP yabancı 
plakalı otomobil çarptı. Çevredeki 
vatandaşlar kazayı 112 Acil Çağrı 

Merkezi’ne haber 
verdi. İhbarla olay 
yerine gelen sağlık 
ekipleri, yola sav-
rulup yaralanan 
Torikhamidov’u 
ilk müdahalenin ar-
dından ambulansla 
hastaneye kaldırdı.

Kazaya tanık 
olan bir vatandaş, 

“Yabancı plakalı araç hızlı bir şekilde 
geliyordu. Yoldan geçmek isterken 
araç bir anda yaşlı adama çarptı. 
Çarpmasıyla yere savruldu. Ambulan-
sı aradık, gelip hastaneye götürdü-
ler” dedi. İHA

alkollü sürücünün 
ehliyetine el kondu

MANAVGAT’TA otomobilin motosiklete çarpma-
sı sonucu meydana gelen kazada motosiklet sürücü-
sü yaralandı. Kazanın ardından alkollü olduğu belir-
lenen otomobil sürücüsüne 6 bin 439 TL para cezası 
uygulanırken ehliyetine 6 ay el konuldu.

Kaza; Manavgat ilçesi Bahçelievler Mahallesi 5051 
Sokak’tan gelip 5050 Sokak’a gitmekte olan Rah-
mi Polat’ın kullandığı 07 BCA 971 plakalı motosik-
lete 5052 Sokak’ta Çetin Emeç Caddesi istikameti-
ne seyir halindeki Birol S.’nin kullandığı 35 BKF 357 
plakalı otomobilin çarpması sonucunda meydana 
geldi. Kazada yaralanan motosiklet sürücüsü 112 
sağlık ekiplerinin olay yerindeki müdahalesinin ar-
dından ambulansla hastaneye kaldırıldı. Trafik ekip-
lerinin yaptığı kontrolde alkollü olduğu belirlenen 
otomobil sürücüsüne 6 bin 439 TL para cezası uygu-
lanırken ehliyetine 6 ay el konuldu.  İHA
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Yurttan
kısa kısa

Çanakkale’de 
orman yangını

ÇANAKKALE’NİN Biga ilçesi Çiçekli-
dede mevkisi yakınlarındaki ormanda 
dün saat 13.00 sıralarında yangın 
çıktı. Alevler, rüzgarın da etkisiyle kısa 
sürede geniş bir alana yayıldı. İhbar 
üzerine bölgeye Çanakkale Orman 
Bölge Müdürlüğü ekipleri sevk edildi. 
Ekiplerin havadan ve karadan müda-
hale ettiği yangın 2 saatlik çalışma 
sonucu kontrol atına alındı.

Buğday ekim  
dönemi kaydı

TRAKYA Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Genetik ve Biyomühendislik 
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Yalçın Kaya, 
özellikle son dönemde mevsim sıcak-
lıklarının normalin üstünde seyretme-
si nedeniyle buğday ekim döneminin 
1 ay ileriye kaydığını söyleyerek, “Şu 
an tam ekim zamanı, eğer ekmeyenler 
varsa ve tarlasında alatav yoksa yağışı 
beklemeden direkt eksinler” dedi. 

Trakya’da  
kuraklık sinyali

İSTANBUL’UN su ihtiyacını kar-
şılayan Kazandere ve Papuçdere 
barajlarında su seviyesi yüzde 8’lere 
düştü. Edirne, Kırklareli ve Tekirdağ’da 
1 milyar 112 milyon 968 bin metreküp 
depolama hacmine sahip 14 barajın 
doluluk oranlarında düşüş yaşandı. 
Geçtiğimiz ağustos ayında yüzde 40 
seviyelerinde olan barajların doluluk 
oranı 36’ya geriledi.

RTÜK’ten ‘Narin’ 
haberlerine uyarı

RTÜK Başkanı Ebubekir Şahin, 
Diyarbakır’da 8 yaşındaki Narin Gü-
ran’ın öldürülmesine ilişkin tutuklu 4 
sanığın yargılanacağı dava öncesinde 
açıklama yaptı. Şahin,“ Elim olayın 
yargılama aşamasında medyamızdan 
hassas, sorumlu ve basın meslek 
ilkelerine bağlı bir yayıncılık politikası 
bekliyoruz. Söz konusu kurban ma-
sum minicik bir yavrumuzdur” dedi.

Gaziantep’te 
kaçırılma iddiası

GAZİANTEP’TE okuldan 

çıktıktan sonra eve dönmeyen 

lise 3’üncü sınıf öğrencisi Dilan 

B. (17) bir inşaatın bahçesinde 

yaralı olarak bulundu. Dilan B. 

hastanede tedaviye alınırken 

ailesi kızlarının okul çıkışında 

4 kişi tarafından kaçırılarak bir 

evde alıkonulduğunu, Dilan 

B.’nin bu kişilerin ellerinden 

kurtulup kaçmak isterken de 

inşaattan atladığını iddia etti. 

Sınırda duvar 
yapımı sürüyor

TÜRKİYE ile İran arasında en 

uzun sınıra sahip olan Van’da, 

yasa dışı geçişler, kaçakçılık 

faaliyetleri ve teröristlerin sızma-

sını engellemek amacıyla hudut 

hattında 2021 yılında inşasına 

başlanılan modüler beton duva-

rının örülmesi çalışmaları devam 

ediyor. Yapımı devam eden çalış-

maların yüzde 70’i tamamlanırken 

yasa dışı sınır ihlallerinin büyük 

oranda önüne geçildi.

İzmir’de fabrika 
yangını: 2 yaralı

İZMİR’İN Çiğli ilçesinde bulunan 

bir kimya fabrikasında yangın 

meydana geldi. Henüz belirlene-

meyen sebepten çıkan yangında 

çıkan alev ve dumanları gören-

lerin ihbarı üzerine bölgeye çok 

sayıda itfaiye, sağlık ve polis ekibi 

sevk edildi. Kimyasal maddelerin 

alev alması sonucu alevler kısa 

sürede parladı. Dumandan etki-

lenen 2 kişiye de sağlık ekipleri 

tarafından müdahale edildi.

DHA-İHA

Döşemealtı Be-
lediye Meclisi 
önceki gün 

toplandı. Belediyenin 
borçlarını sağır sultan 
bile biliyor. Para bul-
maya çalışan belediye, 
çeşitli mülklerini satışa 
çıkartacak.  Başkan 
Menderes Dal, bunun 
için belediye meclisin-
den yetki aldı. Antalya 
Hacı Bektaş-ı Veli 
Kültür Tanıtma Cemevi 
Derneği Başkanı Ergün 
Kurt, meclis toplantı-
sında ayağa kalkarak, 
satışa çıkartılacak mülkler içinde cemevinin 
de yer aldığını ileri sürdü. Belediye Başkanı 
Dal ise, “Şov yapma! Senin ne amaçla hareket 
ettiğini 30 yıldır biliyorum. Senin ticarethaneni 
koruma çabamız yok” diye yanıt verdi.

DÖŞEMEALTI’NDA CEMEVİ VAR MI?

Mevzu ilginç! Döşemealtı Belediyesi gerçek-
ten bir cemevini satışa mı çıkaracak? Menderes 

Dal’ı aradım, sordum. 
Döşemealtı’nda bele-
diyenin bir iş hanı var. 
Bu iş hanındaki çeşitli 
ofisleri, dükkanları sat-
mak istiyor belediye. 
Ergün Kurt’un ‘cemevi’ 
diye lanse ettiği mekan 
da bu iş hanındaki bir 
ofis. Cemevi olarak 
kullanılıyor mu, ya da 
kullanılabilir mi, o be-
nim bildiğim bir konu 
değil. Alevi camiasında 
söz sahibi birkaç isme 
sordum. Cemevinin, 
içinde yemekhane-

si, mutfağı, morguyla bir kompleks olduğunu 
söylediler. Fakat cemevinin belli bir mimarisi, 
tipolojisi olmadığını, herhangi bir evin, meka-
nın cemevi olarak kullanılabileceğini söyleyen-
ler de var. Bu konuda belli bir kural, kaide yok. 

‘BELEDİYENİN BÜROSUNA ÇÖKMÜŞ’

Anladığım kadarıyla, Ergun Kurt’un “Cemevi 
satılıyor” diye yaygara koparttığı mekan kendi 

derneğinin bürosu. “Belediyenin bir bürosuna 
çökmüş” diyor Başkan Menderes Dal. Belediye 
penceresinden işin özeti böyle… Ve devam 
ediyor Dal: “Belediyenin bir takım tasarruflar 
yapması gerekiyor. Meclisten bununla ilgili 
yetki aldık. İlla satacağız, kiralayacağız diye bir 
şey de yok. İhtiyaç olursa kullanmak için yetki 
istedik. Fakat Ergün Kurt’un bu sözlerinden son-
ra onun kullandığı ofisi önceleyebiliriz. Öyle bir 
art niyetimiz yok, ama kira almamız gerekiyor. 
Belediye meclis toplantısında şov yaptı, ama 
bizim şovla işimiz olmaz”.

MENDERES DAL’A KARŞI ÇALIŞMA

Aslında meselenin kökleri biraz daha 
derinde… Söylendiğine göre Ergün Kurt, yerel 
seçim sürecinde Menderes Dal’a gelip, bele-
diyenin sosyal işler müdürlüğünü istemiş. Dal 
da ‘olmaz’ demiş. Bunun üzerine de aleyhinde 
çalışma yapmış. Menderes Dal, karşısındaki 
bütün bu çalışmalara rağmen sandıktan başkan 
olarak çıktı. Ergün Kurt’u dinlememe gerekçesi 
muhtemelen bu. Bütün bunları aktarmışken, 
Döşemealtı’nda gerçek bir cemevi kurmak için 
çalışan kurumlar, kişiler olduğunu da sözlerimi-
ze ekleyelim.

CEMEVİ Mİ, TİCArETHAnE Mİ?

Birçok kez yazdım. Burası Doğugarajı’nda 
nekropol Müzesi’nin köşesi. Doğugarajı 
Antalya’nın prestijli alanlarından biri. Şehir 

Tiyatrosu orada, konservatuvar orada, nekropol 
Müzesi orada, Festival Çarşısı orada, birçok der-
shane orada. Aynı zamanda Antalya’nın en işlek 
noktalarından biri… Kentin dışa dönük yüzü, 
cephesi… Müzenin köşesindeki bu çöp kontey-
nırları her seferinde böylesine tıkabasa dolu ve 
çöpler etrafa saçılıyor. Antalya’nın en pis, en 
kalitesiz, en duyarsız esnaf gruplarından birisi 

burada… Kuş kafesinden koltuk takımlarına, 
plastik yığınlarından inşaat hafriyatına kadar her 
şeyi getirip buraya atıyorlar. Yerlisiyle, yabancı-
sıyla on binlerce insan bu çöp yığınının yanın-
dan geçiyor. Yerlisi, yabancısı da önemli değil, 
hiçbir insan böylesi çirkin bir görüntüyü, çöp 
yığınını, sağlığımız tehdit eden pisliği hak etmi-
yor. Bu meseleyi çözmek çok zor değil. Birile-
rinin bu esnafa uygarlık dersi vermesi lazım… 
Fakat öncelikle bu çöp konteynırlarını buradan, 
Antalya’nın orta yerinden kaldıralım artık. 

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Şu gÖrünTüYü Bİr ÇÖzElİM

EğİTİM Sen Antalya 
Şube Başkanı Kadir Öz-
türk, Yükseköğretim 
Kurulu’nun (YÖK) 12 

Eylül Darbesinin bir ürünü 
olarak üniversiteleri baskı al-
tına aldığını ve özgür akademik orta-
mı yok ettiğini belirtti. Başkan Öztürk, 
zamanla üniversiteleri siyasal iktidar-
ların kontrolüne sokarak akademik öz-
gürlüğü büyük ölçüde kısıtladığını ifa-
deleriyle, “Üniversitelerde akademik 
özgürlük, iş güvencesi ve kamusal fi-
nansman için YÖK’ün kaldırılması için 
mücadele edeceğiz” dedi.

YÖK İKTİDARLARIN ARACIDIR

Üniversitelerin piyasaların ihtiyaçla-
rına göre şekillendirilmesinde önem-
li bir rol oynadığını belirten Eğitim Sen 
Antalya Şube Başkanı Kadir Öztürk, 
üniversitelerin yeniden özgürleşme-
si ve demokratik bir yapıya kavuşması 
için mücadele etmeye devam edecek-
lerini, YÖK’ün kaldırılmasının yeter-
li olmayıp, mevcut sistemin kökün-
den değiştirilmesi gerektiğini söyledi. 
Başkan Öztürk sözlerine, “12 Eylül’ün 
bir ürünü olarak sıkıyönetim kuralla-
rını üniversitelerde hayata geçirmek 
amacıyla kurulmuş olan YÖK 43 yıldır 
üniversiteler üzerinde temel müdaha-
le aracı olma işlevini sürdürmektedir. 
2547 sayılı Kanunun yürürlüğe girdi-
ği 6 Kasım 1981’den bugüne YÖK, üni-
versitelerin toplumsal sorunlara mesa-
feli duracak şekilde konumlandırılması 
görevini üstlenmiş; hiyerarşik, baskıcı 
ve otoriter yapısıyla siyasi iktidarların 
üniversiteler üzerindeki kontrolü için 
kullanışlı bir araç olmuştur. YÖK’ün 
kuruluşu, doğası gereği özgür olması 
gereken üniversitelerin özerkliğine ya-
pılan bir darbe olarak önümüzde dur-
maktadır. Neo-liberalizm ile Türkiye’de 
devlet ve devlet kurumları yeniden ya-
pılandırılırken YÖK, üniversitenin pi-
yasaların ihtiyaçları doğrultusunda 
dönüştürülmesinin aparatı olmuştur. 
Küresel ölçekte artan rekabet koşulla-
rına göre “üniversitelerin yeniden ya-
pılandırılması” hükümet ve sermaye 
çevreleri için önemi artan bir ihtiyaç 
haline geldi. YÖK bu süreçte üniversite-
lerde piyasa odaklı dönüşümün yuka-
rıdan müdahaleler ile hızlandırılmasın-
da önemli rol oynadı. Rekabet kavramı 
etrafında akademik ölçütlerin yerine 
ekonomik ölçütler ikame edilirken, bil-
gi üretimi ekonomik bir tarife bürün-

dürülerek toplumsal yarar rafa kaldırıl-
mıştır” dedi.

PROBLEMLER GÖZARDI EDİLDİ

Öztürk sözlerine, “2006 YÖK Strate-
ji Raporu’nda üniversiteleşme oranının 
düşük olması sorunsalı, iktidarın siya-
si ihtiyaçlarıyla örtüşmekteydi. “Her 
şehre bir üniversite” mantığıyla üni-
versitelerin sayısı artarken ortaya çı-
kan nitelik problemleri göz ardı edildi. 
Üniversiteler iktidarın kontrol meka-
nizmalarına dönüştürülerek; üniversi-
teyi üniversite yapan değerlere yapılan 
saldırılarla, kadrolaşma ve yozlaşma-
nın önünü açıldı. Gitgide otoriterleşen 
iktidar, etki alanını artırarak bu süreç-
ten kazançlı çıktı. Sonuç olarak niteli-
ğin bir kenara bırakıldığı 2010 sonrası 
ivmelenen piyasalaşma sürecinde ‘per-
formans değerlendirmesi’, ‘mali esnek-
lik’, ‘çok kaynaklı gelir yapısı’ ve ‘kalite’ 
gibi kavramlar etrafında ‘Üniversitele-
rin Yeniden Yapılandırılması Çalışma-
larını’ hızlandıran YÖK’ün 2016 yılında 
akademisyenler için ‘Akademik Teş-
vik İkramiyesi’ düzenlemesini uygula-
maya koyması nitelik ölçümleri, per-
formansa dayalı kriterler, bilgi üretimi, 
çalışma ve istihdam koşullarında dö-
nüşüme sebep oldu. Araştırma görev-
lilerinin esnek ve güvencesiz istihdam 
biçimi olan 33/a ve 50/d sorunu bir de-
netim mekanizması olarak kullanıl-

maktayken, 15 Temmuz darbe girişimi 
ardından ilan edilen OHAL ve KHK re-
jimi üniversitelerin köklü dönüşümüy-
le devam eden süreci hızlandırdı” şek-
linde konuştu.

EĞİTİM-SEN ÖNERİLERİNİ 
SIRALADI

“Türkiye’nin içinde bulunduğu çok-
lu kriz ortamında yaşam koşulları her 
gün daha da zorlaşırken siyasal iktida-
rın temel hak ve özgürlükler üzerinde-
ki kısıtlamaları nefes almayı dahi güç 
duruma getirmektedir” diyen Başkan 
Öztürk, “Tüm bu zorbalığa karşın, ikti-
dar toplumsal rızayı inşa edememekte 
ve hegemonyasını pekiştirememekte-
dir. Yükseköğretimin Kurulu aracılı-
ğıyla üniversitelerin kamuyla olan 
ilişkisi üzerinde yaratılan büyük tah-
ribata, itaat kültürüyle hakikatin de-
ğersizleştirilmesine rağmen; mücade-
le edenler, topluma karşı sorumluluk 
taşıyanlar dayanışma pratiklerini sür-
dürmekte, direnmeye devam etmekte-
dir. Üniversitelerde yaşanan sorunla-
ra ilişkin önerilerimiz; Üniversitelerde 
akademik özerklik ve bilimsel özgür-
lüğün tesis edilmesi için gerekli koşul-
lar derhal sağlanmalıdır. Üniversiteler, 
Cumhurbaşkanı tarafından atanan 
rektörler tarafından değil, üniversite 
bileşenlerinin ortak iradesiyle seçilen 
kurullar eliyle yönetilmelidir. Rektör-

lerin aşırı yetkilerinden birisini dü-
zenleyen 2547 sayılı kanunun 13-b/4 
maddesi iptal edilmeli, bu madde ile 
rektörlerin akademik ve idari/teknik 
personeli keyfi biçimde sürgün ede-
bilmesi, görev yerini değiştirebilme-
si engellenmelidir. Devlet ve Vakıf üni-
versitelerinde 50/d, 33/a ile istihdam 
edilen araştırma görevlileri arasında 
görev ve haklar açısından yapılan her 
türlü ayrımcılık engellenmeli, araştır-
ma görevlilerinin 50/d ile istihdamı-
na son verilmeli, güvenceli istihdam 
temel alınmalıdır. 35. Madde ile gö-
revlendirilen araştırma görevlilerinin 
uğradığı her türlü mobbing ve ayrım-
cılığa son verilmelidir. Kadro sorunları 
bekletilmeden çözülmelidir. Eğitimin 
tüm kademelerinde bütçe payı arttı-
rılmalı, üniversitelerde ulaşım, bes-
lenme, barınma ve kreş hakkı ücret-
siz olarak sağlanmalıdır. Milli Eğitim 
Bakanlığı ve Yükseköğretim Kurulu 
aracılığıyla uluslararası sözleşmele-
re atılan imzaların gereğini yapmalı, 
toplumsal cinsiyet eşitliği eğitimi tüm 
kademelerde ve üniversitelerin tüm 
bölümlerinde ders olarak okutulma-
lıdır. Yükseköğretime ayrılan bütçe-
ler yetersizdir! Üniversitelerde özgür-
ce akademik faaliyet yürütebilmenin 
en temel koşullarından birisi yeterli 
kamusal finansmanın sağlanmalıdır” 
ifadelerine yer verdi.

YÖK KaldırılSın!
Eğitim Sen Antalya Şube Başkanı Kadir Öztürk, Yükseköğretim Kurulu’nun (YÖK) 43 yıldır üniversiteler 

üzerindeki otoriter müdahale işlevini sürdürdüğünü ifade ederken, YÖK’ün kaldırılması gerektiğini söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Peru’da sahaya 
yıldırım düştü!

PERU’DA iki takım arasında oyna-
nan maç sırasında sahaya yıldırım 
düşmesi nedeniyle 1 kişi hayatını 
kaybetti, 7 kişi de yaralandı. Yaralılar-
dan 40 yaşındaki kaleci Juan Chocca 
Llacta’nın doğrudan yıldırımdan etki-
lendiği ve vücudunda ciddi yanıklar 
oluştuğu bildirildi. Yetkililer, Jose Hugo 
de la Cruz Meza’nın taktığı metal 
bilezik nedeniyle ölmüş olabileceğini 
değerlendiriyor.

ABD’nin başkanı 
Donald Trump oldu

ABD’DE yapılan 60. başkanlık 
seçiminin kazananı belli oldu. Resmi 
olmayan seçim sonuçlarına göre 
Cumhuriyetçi Parti’nin adayı Donald 
Trump, başkanlık için gereken 270 
delege sayısını aşarak seçimin galibi 
oldu.  277 delege elde eden Donald 
Trump, Demokrat rakibi Kamala Har-
ris’i yenilgiye uğratarak ABD’nin yeni 
başkanı oldu.

Peskov: Trump’ı  
tebrik etmeyeceğiz

KREMLİN Sözcüsü Dmitriy Peskov, 
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Pu-
tin’in ABD’de seçimi kazanan Donald 
Trump’ı tebrik etmeyi planlamadığını 
belirterek, “Bunu bize sormayın. Size 
Putin’in sözlerini, temaslara ve diyalo-
ğa olan açıklığını hatırlatırım. Burada 
hem doğrudan hem de dolaylı olarak 
ülkemize karşı savaşa müdahil olan 
bir hasım ülke söz konusu olduğunu 
unutmayalım” dedi.

WHO: Gazze’nin 
yardıma ihtiyacı var

DÜNYA Sağlık Örgütü (WHO) 
Filistin Temsilcisi Rik Peeperkorn, Gaz-
ze’de 12 bin ila 14 bin kritik hastanın 
tıbbı tahliyeye ihtiyaç duyduğunu 
tahmin ettiklerini belirtti. Peeperkorn, 
Gazze’deki 100’den fazla hastanın 
tıbbi tahliyesinin gerçekleştirilmesi-
nin planlandığını vurgulayarak bu 
hastaların listede yer alan ve öncelikli 
tahliye edilmesi gereken kişiler oldu-
ğunu aktardı.

Türk Devletleri 
Kırgızistan’da

KIRGIZİSTAN Cumhurbaşkanı 

Sadır Caparov’un ev sahipliğinde 

Türk Devletleri Teşkilatı (TDT) Dev-

let Başkanları Konseyi 11. Zirvesi 

başladı. Kırgızistan Cumhurbaşka-

nı Caparov zirvede yaptığı açılış 

konuşmasında, “Bişkek zirvesinde 

alınan kararların hayata geçiril-

mesine destek sağlamak için tüm 

çabaları sarf etme niyetindeyiz” 

ifadelerini kullandı.

Netanyahu: 
Tarihi dönüş

İSRAİL Başbakanı Binyamin 

Netanyahu, ABD başkanlık seçi-

minde zaferini ilan eden Donald 

Trump için sosyal medya hesabın-

dan tebrik mesajında, “Trump’ı, 

tarihin en büyük geri dönüşünü 

tebrik ediyorum. Beyaz Saray’a 

tarihi dönüşünüz, ABD için yeni 

bir başlangıç ve İsrail ile ABD 

arasındaki büyük ittifaka güçlü 

bir yeniden bağlılık sunuyor. Bu 

büyük bir zafer!” dedi.

Vietnam’da  
uçak düştü

VİETNAM Savunma Bakanlı-

ğı’ndan yapılan açıklamada, Binh 

Dinh eyaletinin merkezinde Rus 

yapımı Yak-130 hafif savaş eğitim 

uçağının düştüğü bildirildi. Uçak 

düşerken paraşütle atlayan iki 

hava kuvvetleri pilotunun da 

kayıp olduğu bilgisi aktarıldı. Yetki-

liler, eğitim sırasında düşen uçakla 

ilgili soruşturma başlattıklarını 

aktarırken çıkan raporu da kamuo-

yuyla paylaşacaklarını ifade etti.

DHA-İHA

İşçi, çiftçi, köylü ve yoksul dostuydu. Dürüst-
tü. Zarifti... 

Yabancı dil bilir, konuşurdu.
Bakandı, Başbakandı.
Bir Cumhuriyet değeriydi.
5 Kasım 2024, 18’inci ölüm yıldönümüydü.
O’nun Ege bölgesindeki seçim gezilerine ka-

tıldım.
İzledim, notlar tuttum. 
Benim de söyleyecek bir iki sözüm olmalıydı.
Titizdi, nazikti.
Sözcükleri imbikten geçirir gibi seçerdi.
Kâğıttan okumazdı söyleyeceklerini.
Hamaset nutukları çekmezdi.
Kibir, ego hiç görmedim.

Meydanlar ona coşkulu alkışlarla eşlik ederdi.
Ülkenin itibarını yere düşürmedi.
Neyse oydu, sade, düzgün bir insan.
‘Yeter artık bu zulüm!’ dedi, bir gece ansızın 

Kıbrıs’a çıktı.
Lakabı Karaoğlan’dı, bu adı siyasi hayatının 

önüne geçti.
Karaoğlan adını dağlara taşlara yazdılar.
CHP liderleri İnönü ve Kılıçdaroğlu gibi o da 

şiddete uğradı. 
Doğruyu söylediği için!
O dürüst insan bir 5 Kasım günü sessizce bu 

dünyadan ayrıldı.
Şairdi, şairliğinde vatan, insan ve doğa sevgi-

sini üstün tutardı.

Bülent Ecevit’i “El ele büyüttük sevgiyi” 
adlı şiiri ile saygıyla anıyorum.

* * *

Birlikte öğrendik seninle avcumuzda 
yüreği çarpan kuşa sevgiyi.

El ele duyduk kumsalda denizin milyon 
yılda yonttuğu taşa sevgiyi.

Tırtılları tanıdık seninle baharda tırtılken 
daha sevmeyi öğrendik sevgiden üreyen   
kelebeği.

Toprağı evimiz gibi sevdik seninle birlikte 
sevdik kuru toprakta ev küren köstebeği.

Köstebeğinden toprağına taşına, tırtılından 
kelebeğine kuşuna el ele sevdik bu dünyayı.

Acısıyla sevinciyle sevdik, yazıyla kışıyla  
sevdik köy-köy ülke-ülke.

Gökler gibi sardı dünyayı yağmur gibi sızdı 
dünyaya dünya kadar oldu sevgimiz.

El ele büyütüp el ele derdik el ele derip insa-
na verdik verdikçe çoğalan sevgimizi.

Fahrettin 
HEPKESKİN

 Ecevit’i 
anarken

AİLE Hekimliği Yönet-
meliği’ne tepki gös-
teren SES Şubesi 
üyeleri, Muratpaşa 

İlçe Sağlık Müdürlüğü önün-
de eylem gerçekleştirdi. SES 
Şube Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, yaptığı 
basın açıklamasında, ‘Eziyet Yönetme-
liği’ olarak nitelendirdiği düzenleme-
nin iptal edilmesini istedi. Ayrıca, ‘Ver-
gide Adalet’ taleplerinin 35. haftasında 
olduklarını belirten Taşer, emekçilerin 
üzerindeki vergi yükünün azaltılması 
gerektiğini vurguladı. 

SONUÇ ALINMAZSA              
EYLEMLER SÜRECEK

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçile-
ri Sendikası (SES) Antalya Şubesi 1 Ka-
sım 2024 günü yürürlüğe giren ‘Aile 
Hekimliği Yönetmeliğinin’ geri çekil-
mesi ve ‘Vergide Adalet’ talebiyle ey-
lem yaptı. Muratpaşa İlçe Sağlık Mü-
dürlüğü önünde toplanan SES üyeleri 
sloganlarla hem yönetmeliği protes-
to etti hem de vergide adalet istedi. Ya-
pılan eylemde yayınlanan yönetme-
lik hekimler tarafından çöpe atılırken 
Eş Başkan Taşer ise, “Sendika-
mız ve birinci basamak sağ-
lık hizmet alanında örgütlü 
emek ve meslek örgütlerinin, 
Aile Hekimliği Sözleşme ve 
Ödeme Yönetmeliğinde yap-
tığı değişikliğin geri çekilme-
si amacıyla Aile Sağlığı Mer-
kezlerinde salı günü başlattığı 
üç günlük iş bırakma eylem-
lerimiz devam ederken vergi-
de adalet talebimizinse 35.haf-
tasındayız. Sağlık Bakanlığının 
Eziyet yönetmeliğini geri çek-
mez ise eylemler artarak sonuç 
alınana dek devam edecek. Bi-
rinci basamak koruyucu sağlık 
hizmetlerine büyük zararı olan 

‘Eziyet Yönetmeliği’ne göre, nüfusa da-
yalı ödemeyi 3 bin 500 kişiyle sınırlan-
dırıp kalan kayıtlı hastaların altı ayda 
bir ASM’lere gelme koşulları dayata-
rak ücret kesintileri getiriyor. Hastayı 
müşteri gibi gören bu sistem ile müş-
teri memnuniyeti sağlanmazsa, sağ-
lık piyasasına müşteri kazandırılmaz-
sa yani halk hasta olmazsa sözleşme 

feshi ile aile hekimliği çalışanlarının iş, 
gelir güvencesi tamamen ortadan kal-
dırıyor” dedi.

MİLLETVEKİLLERİ VE            
BAKANLARA SESLENDİLER

“Eziyet yönetmeliği derhal geri çekil-
meli, toplumun sağlığını koruyan, sağ-

lık çalışanlarının hak kayıp-
larını içermeyen çalışanların 
ve örgütlerinin görüş öneri-
leri doğrultusunda sağlık yö-
netilmelidir” diyen Taşer 
sözlerine, “Enflasyon artışı 
sürerken ücretlilerin ve eme-
ğiyle geçinen halkın temel 
yaşamsal ihtiyaçlarını karşı-
layamıyor. Türkiye İstatistik 
Kurumu(TUİK) Ekim ayı yıl-
lık enflasyon oranının yüz-
de 48,58 olarak, Bağımsız 
Enflasyon Araştırma Grubu 
(ENAG) yüzde 89,77 olarak 
açıkladı. Hükümetin, emek-
çilerin ve emeğiyle geçinen 
halkın derin fakirleşmesine 
yol açan ekonomik progra-

mın beklenen sonuca ulaşmadığı gibi 
bundan sonraki dönemde ekonomide 
yaratılmaya çalışılan iyimser algının 
da artık işe yaramayacağı anlaşılıyor. 
Halkın temel ihtiyaçlarında ciddi oran-
da yaşanan fiyat artışları ile emekçiler-
den doğrudan ve dolaylı alınan yük-
sek vergiler düşük ücret politikalarıyla 
birleşince yaşamak ücretli ve emeğiy-
le geçinenler bakımından dayanılmaz 
hale gelmiştir. Milletvekillerine ve par-
tilere sesleniyoruz: Gelirde ve vergide 
adalet için çaba gösterin. TBMM’de gö-
rüşülmeye başlanılan 2025 yılı merkezi 
yönetim bütçesi teklifi içinde çalışanla-
rın talep ettiği yüksek vergi oranları-
nın düşüren, gelirde ve vergide adalet-
li olmayı içeren maddelerin olmadığını 
biliyoruz. Sağlık çalışanları olarak mil-
letvekillerinden ve siyasi partilerden 
talebimiz, emekçilerden yapılan vergi 
kesintilerinin azaltılarak talep ettiğimiz 
vergi oranları için çaba gösterip, vergi 
düzenlemelerini halkın lehine olacak 
ve adaletli hale gelecek yasal düzenle-
melerin bir an önce uygulamaya geçil-
mesidir” şeklinde konuştu.

HEKİMLER ÖFKELİ 
YÖnEtMELİK çÖptE!
Aile Hekimliği Yönetmeliği’ne tepkiler dinmiyor. SES üyeleri gece yarısı 

yürürlüğe sokulan yönetmeliği çöpe atarak eylem gerçekleştirdi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Orman İş’ten sert eleştiri
TARIM Orman İş Sendika-

sı Antalya Şube Başkanı Mü-
cahit Ocak sert eleştirilerde 
bulundu. Bu yıl Ocak ayında 
yapılması planlanan koruyu-
cu giyim yardımları ihalesi-
nin iptal olma riski taşıdığını belirten 
Başkan Ocak, hem kamu çalışanları-
nı hem de bakanlık yetkililerini sert 
bir dille uyardı. Ocak, ihale sürecinin 
kamuyu büyük zararlara yol açabile-
ceğini ifade ederken Tarım ve Orman 
Bakanlığı çalışanları hakkında adli 
ve idari işlem başlatılması gerektiği-
ni söyledi.

FİRMA HİÇ BİR ŞARTI TAŞIMIYOR!

Kamu görevlilerine yönelik koruyu-
cu giyim yardımı ihalelerinde yaşa-
nanlarını skandal olarak ifade eden 
Orman İş Sendikası Antalya Şube Baş-
kanı Mücahit Ocak, “Girişimlerimiz ve 
ortaya koyduğumuz onurlu tepki neti-
cesinde Bakanlık tarafından iptal edi-

len 2023 yılı koruyucu giyim yardım 
ihalesinin ardından 2024 yılı koruyu-
cu giyim yardımı ihalesinde de iptal 
yolu gözüküyor. Ne acıdır ki ihale sü-
recinde aktif rol oynayan yetkili sendi-
ka, iptal sürecinde de aktif rol alması 
ve üyelerine zorla dilekçeler imzalat-
ması çalışanları oldukça rahatsız et-

miştir. Yapılan ihalenin ardından, 
ihaleyi kazanan yüklenici firmanın 
ihalede belirtilen hiçbir şartı taşıma-
dığı ortaya çıktı. Bu durum maa-
lesef bu ihaleden de kötü ko-
kular gelmesine yol açıyor. 
Yaklaşık 80 bin personel 
için yapıldığı düşünülür-
se, oluşabilecek rant ve 
kamunun uğrayabilece-
ği zarar çok yüksek ra-
kamlara ulaşabilecektir. 
Böylesine büyük bir ku-
rumun her iki ihalede de 
trajikomik durumlara dü-
şürülmesi kabul edilemez. 
Bu durum beceriksizlik de-
ğilse, soygun mu? ikisi de ka-

bul edilemez” ifadelerini kullandı.
Başkan Ocak, bir an önce bu yanlış-

tan dönülmesi gerektiğini ifade ede-
rek, “Sayın Bakan’a sesleniyor ve bu 
hatadan dönülmesi ricası ile birlik-
te, söz konusu yardımların ya ilgi-
li hükümlerce ayni olarak yâda ger-
çek ayni karşılıklarının güncellenmek 
sureti ile nakdi olarak verilmesini ta-
lep ediyoruz. Ayrıca; Ya liyakatsiz ve 

donanımsız olan, ya da art niyet-
li davranan ilgili bakanlık çalı-

şanları hakkında gerekli adli 
ve idari işlemleri başlatma-
sını bekliyoruz. Gerek ihale 
süreçleri ve gerekse ülkede 
gittikçe ağırlaşan ekono-
mik tablo dikkate alınmak-
sızın belirlenen tutarlar, 
çalışanların gururlarının 
incitilmesinin yanı sıra ba-

kanlık açısından da itibar 
kaybına yol açacak bir hal al-

mıştır” ifadelerini kullandı. 

Tarım Orman İş Sendikası Antalya Şube Başkanı 
Mücahit Ocak, kamu görevlilerine yönelik koruyucu 
giyim yardımları ihalesinin iptali sonrasında yetkili 

sendikaları işaret ederek eleştiride bulundu
GÜVEN 
GÜNEŞ
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ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi, Konyaaltı’ya bağlı Pınar-
başı Mahallesi’nde, yağmur 
suyu sorununu çözüyor. Kış 

aylarına girilirken yaşanması muhte-
mel su taşkınlarının önüne geçmek 
için Büyükşehir Belediyesi ASAT Ge-
nel Müdürlüğü, mahallede yoğun ça-
lışmalar yürütülüyor. 732. ve 750. so-
kakta yetersiz kalan mevcut drenaj 
hattı genişletilerek kapasitesi yakla-
şık dört katı artırılıyor. Çalışmanın 
en kısa sürede tamamlanması he-
defleniyor.

BÜYÜKŞEHİR’E TEŞEKKÜR

Mazgal talebinde bulundukla-
rı Büyükşehir Belediyesi’nin çok kap-
samlı bir çalışmayla soruna neşter 
vurduğunu belirten Pınarbaşı Ma-

halle Muhtarı Gonca Il-
gın, “En problemli so-
kaklarımızdan olan 750. 
Sokak’ta başladı çalış-
malar, diğer sokaklarda 

da yapılacak. Çalışmalar 
daha da detaylandırılacak. 

Daha çukurda kalan bir semt 
olduğumuz için, yağmurda sokak-

larda su birikintileri oluşuyordu. Ma-
halleli, okula giden çocuklar sorun ya-
şıyorlardı. Bu çalışmalardan sonra bu 
sorunların hiçbirinin tekrar yaşanma-
yacağını düşünüyorum. Çalışmalar-
dan dolayı Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi’ne Başkan Muhittin Böcek’e 
teşekkür ediyorum” dedi.  

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi, kırsal bölgelerde bozulan 
yolları konforlu hale getirme-
ye devam ederek Finike ilçesine 
bağlı Ernez Yayla yolunu yeni-
liyor. Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi Kırsal Hizmetler Daire-
si Başkanlığı alt yapı ekipleri, 
7 kilometrelik Ernez Yayla yolu 
zamanla deforme olduğu için 
greyder ile söküyor. Yağmur su-
yunun yolu bozmaması için be-
lirlenen bölgelere büz koyan 

ekipler, mevcut büz ağızlarını ve 
şarampolleri de temizliyor. Kam-
yonlarla dolgu malzemesi geti-
ren ekipler, yayla yoluna sererek 
silindir ile sıkıştırıyor. Ekipler 
uzun ömürlü ve konforlu bir yol 
olması için çalışmalarına aralık-
sız devam ediyor. Büyükşehir 
Belediyesi Kırsal Hizmetler so-
rumlusu İsa Akdemir ve Ernez 
Mahalle Muhtarı Ali Rıza Başa-
ran çalışmaları yerinde inceledi. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

Büyükşehir’den 
su sorununa çözüm
Antalya Büyükşehir Belediyesi, şiddetli yağışlarda sorun yaşanan Konyaaltı’nın 

Pınarbaşı Mahallesi’nde yağmur suyu drenaj hattı çalışması yapıyor

KEMER Belediyesi’nin ‘Her mahalle-
ye bir kapalı pazar yeri’ projesi kapsa-
mında Göynük Mahallesi’ndeki kapalı 
pazar yeri Cuma günü açılıyor. Çalışma-
ları tamamlanan pazar yerinde tezgah 
açacak olan esnaf yarın kura çekimleri-
ni yapacak ve Cuma günü saat 11.00’de 
açılış töreni gerçekleştirilecek. 

Kemer Belediye Başkanı Necati Topa-
loğlu, yaptığı açıklamada, “Daha önce 
Kuzdere, Arslanbucak ve Çamyuva ka-
palı pazar yerlerimizi vatandaşlarımızın 
kullanımına kazandırmıştık. Göynük 
mahallemizde de pazar yerimizin ça-
lışmalarını tamamladık ve Cuma günü 
açılışını gerçekleştireceğiz. Artık pazar 
esnafımız yağmur, soğuk ve sıcaktan 
daha korunaklı olan yeni yerlerinde tez-
gahlarını açabilecek” dedi. 

Öte yandan Başkan Topaloğlu, Tekiro-
va Mahallesi’ne de kazandırmayı plan-
ladıkları kapalı pazar yerinin çalışmala-
rına başladıklarını söyledi. 
KEMER BELEDİYESİ

Kapalı pazar 
sayısı artıyor

YaYla Yolunda baKım çalışması

Her noktaya 
eşit hizmet

BüYüKşEHİR Belediye Başka-
nı, Antalya Turizm Koruma ve 
Gelişim Bölgesi Altyapı Hiz-
met Birliği (ANTAB) Başkanı 

ve Cittaslow Uluslararası Genel Baş-
kan Yardımcısı Muhittin Böcek, 5-7 
Kasım 2024 tarihleri arasında bu yıl 
45’incisi gerçekleştirilen Dünya Se-
yahat Fuarı’na (World Travel Market) 
katılmak üzere İngiltere’nin başkenti 
Londra’ya gitti.

Başkan Muhittin Böcek’e Büyük-
şehir Belediyesi Genel Sekreteri Can-
sel Tuncer, Genel Sekreter Yardımcıla-
rı Mustafa Gürbüz ve Serkan Temuçin 
eşlik etti. Antalya ve 19 ilçesinin ta-
nıtımı için Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi ve ANTAB World Travel Mar-
ket’te stant açtı. 

Başkan Muhittin Böcek, fuarda Tür-
kiye’den ve dünyanın farklı ülkelerin-
den gelen turizm bileşenlerine Antal-
ya’nın tarihi ve turistik güzelliklerini 
anlatarak, Antalya’nın turizm potan-
siyelini tanıttı. Londra’da gerçekleşen 
fuara turizm temsilcileri de de yoğun 
ilgi gösterdi. Başkan Muhittin Böcek, 
Antalya standında Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ahmet Aras, Alanya 
Belediye Başkanı Osman Tarık Özçe-
lik, Marmaris Belediye Başkanı Acar 
ünlü, Bodrum Belediye Başkanı Ta-

mer Mandalinci, Menteşe Belediye 
Başkanı Gonca Köksal, Fethiye Beledi-
ye Başkanı Alim Karaca, Kuşadası Be-
lediye Başkanı Ömer Günel ve ile bir-
likte turizm temsilcilerini ağırladı. 

Başkan Muhittin Böcek, fuarda aynı 
zamanda Kültür ve Turizm Bakan Yar-
dımcısı Nadir Alpaslan, AESOB Başka-
nı Adlıhan Dere, TüROFED Başkanı Er-
kan Yağcı, ALTSO Başkanı Eray Erdem, 
Corendon Hava Yolları Yönetim Kuru-
lu Başkanı Yıldıray Karaer gibi turizm 

temsilcileriyle bir araya geldi. Başkan 
Muhittin Böcek, fuarda Antalya’nın 
turizm ve ticaret alanında gelişme-
sine katkı sağlayacak, uluslararası iş 
birliği fırsatları yaratacak görüşmeler 
yaptı. Başkan Muhittin Böcek, fuar-
ların Antalya’nın tanıtımı için önem-
li olduğunu belirterek, “Antalya’mızın 
tanıtımı için her alanda çalışıyoruz. 
Antalya’nın turizmdeki gücünü pekiş-
tirmek ve gelecek stratejilerini birlikte 
belirlemek için Londra’daki World Tra-

vel Market’te turizmin paydaşlarıyla 
faydalı görüşmeler gerçekleştiriyoruz. 
Uluslararası fuarlarda şehirlerimizi ve 
ülkemizi en iyi şekilde temsil ediyo-
ruz. Turizmin başkenti Antalya’mızın 
tanıtımına destek olan fuarda emeği 
geçen herkese teşekkür ederim” dedi.  

 World Travel Market için Londra’da 
bulunan Başkan Muhittin, Londra Bü-
yükelçisi Osman Koray Ertaş’ı da zi-
yaret ederek, misafirperverliği için te-
şekkür etti.  HABER MERKEZİ

İngİltere’de 
AntAlyA tAnıtımı
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 45. Dünya Seyahat Fuarı’nda 
Antalya’yı tanıtıyor. Başkan Böcek, fuarda Antalya’nın sektör temsilcileriyle 

birlikte Antalya’nın tanıtımı ve turizm potansiyelini anlattıklarını söyledi

KONYAALTI Belediyesi Fen İşleri Mü-
dürlüğü, ilçe sakinleri ve esnafından ge-
len talepleri yerine getirmeye devam 
ediyor. Konyaaltı sınırları içerisinde yer 
alan taksi duraklarının araç park yerle-
rinin, taksici esnafından gelen talepler 
doğrultusunda boyama ve çizgi çalışma-
larını hızlandıran ekipler, Ulaşım Koor-
dinasyon Merkezi’nin (UKOME) onay 
verdiği, trafiğin yoğun olduğu cadde ve 
sokaklarda yer alan yaya geçidi ve kasis-
lerde de çizgi çalışması yapıyor. Ekipler, 
mahalle aralarındaki pazar yerlerinde 
de çizgi çalışması gerçekleştiriyor.

ÇALIŞMALAR GECE GÜNDÜZ  
DEVAM EDECEK

Vatandaşların günlük yaşamını kolay-
laştırmak ve ilçenin estetik görünümü-
nü iyileştirmek amacıyla gerçekleştirilen 
çalışmalar kapsamında, Hurma Mahal-
lesi Taksi Durağı, Sahil Taksi Durağı, Tıp 
Taksi Durağı, Lal Taksi Durağı, Altınkum 
Taksi Durağı ve Atlantik Taksi gibi du-
raklarda yenileme işlemleri yapıldı. Ayrı-
ca, pazar yerleri ve mahalle aralarındaki 
kasisler de yeniden düzenlendi. Vatan-
daşın ve ilçe esnafının günlük yaşamı-
nı kolaylaştıracak işlerin yapımına gece 
gündüz devam edileceği bildirildi.

HER NOKTAYA EŞİT                       
HİZMET GÖTÜRECEĞİZ

Kırsal ya da ilçe merkezi ayrımı yap-
madan bütün Konyaaltı’na eşit oran-
da hizmet etmek için ellerinden geleni 
yaptıklarını kaydeden Konyaaltı Beledi-
ye Başkanı Cem Kotan, “İlçemizdeki tüm 
hizmetleri halkımızın yaşam kalitesi-
ni artırmak amacıyla yürütüyoruz. Ekip-
lerimiz, vatandaşlarımızın güvenliği ve 
rahatlığı için pazar yerleri, yaya geçitle-
ri ve kasislerde önemli çalışmalar yapı-
yor. Ayrıca, taksici esnafımızın taleple-
rine göre taksi duraklarında yenileme, 
boyama ve çizgi çalışmalarını sürdürü-
yor. İlçemizde yaşayan bütün vatandaş-
larımıza dokunacak çalışmalar yapma-
ya devam edeceğiz” dedi.  DHA
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4.AYAK KADHAN (3)
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ANKARA
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ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

3.2.5 / 5.7 / 7.2 / 2.4.3.7 / 3.1.8 / 3.1.7.9.12 

4.2.1.9 / 7.5.9.12.10 / 1.12.3 / 2.4.3 / 1 / 3.2.8.14 
GÜNÜN BANKOSU 

5.AYAK ÇEŞME KALESİ (1)

Hakemler
belli oldu 

Süper Lig’de 12. hafta heyecanı 8 
Kasım Cuma, 9 Kasım Cumartesi 

ve 10 Kasım Pazar günü oynanacak 
maçlarla yaşanacak. Söz konusu mü-
cadelelerde düdük çalacak hakemler 
Türkiye Futbol Federasyonu’nun (TFF) 
resmi internet sitesinden duyuruldu. 
Buna göre Antalyaspor - Bodrum FK 
maçını Alper Akarsu yönetecek. 

PFDK sevkleri
açıklandı 

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
Hukuk Müşavirliği, Profesyonel 

Futbol Disiplin Kurulu (PFDK) sevklerini 
açıkladı. Kuruldan yapulan açıklamada 
Trabzonspor-Fenerbahçe maçı sonrası 
yapılan açıklamalar nedeniyle Jose 
Mourinho, Ertuğrul Doğan ve Acun 
Ilıcalı’yı Profesyonel Futbol Disiplin Ku-
rulu’na (PFDK) sevk edildiği ifade edildi. 

Bahçeşehir İsrail
ekibini devirdi 

EuroCup A Grubu 7. hafta ma-
çında Bahçeşehir Koleji, Hapoel 

Tel Aviv’i 90-82’lik skorla mağlup etti. 
Sırbistan’da oynanan müsabakada 
lacivert-beyazlılar, 6. galibiyetini aldı. 
Karşılaşmada Bahçeşehir Koleji adına 
Şehmus Hazer 23 sayı, Mateusz Ponitka 
ise 14 sayı atarak galibiyetin ana mi-
marları oldular.

Ruben Amorim’e 
görkemli veda 

Portekiz’de Sporting ekibini 
çalıştıran ve geçtiğimiz günlerde 

Manchester United kulübü ile anlaşan 
Ruben Amorim, yeşil-beyazlı kulübe ve 
taraftarlara Şampiyonlar Ligi maçıyla 
‘elveda’ dedi. Jose Alvalade Stadyu-
mu’nda Manchester City’yi konuk eden 
Sporting karşılaşmayı 4-1 gibi net bir 
skor ile kazandı. Tarfarlar da Amorim’e 
duygu dolu anlarla veda etti.

Başakşehir ilk
puanlarının peşinde 

Başakşehir, UEFA Konferans Ligi 
3. haftasında bugün Danimarka 

ekibi Kopenhag ile deplasmanda oyna-
yacağı karşılaşmayla yeni lig formatın-
daki ilk puan ya da puanlarını kazan-
mak istiyor. Başakşehir, Kopenhag ile 
TSİ 23.00’te deplasmanda karşı karşıya 
gelecek. Turuncu-lacivertliler ilk maçta 
evinde Rapid Wien’e 2-1, ikinci hafta ise 
konuk olduğu NK Celje takımına da 5-1 
mağlup oldu.  

UEFA’dan Atilla 
Karaoğlan’a görev 

Atilla Karaoğlan, Polonya’nın 
Legia Varşova ile Belarus’un 

Dinamo Minsk takımları arasında oy-
nanacak  Konferans Ligi müsabakasını 
yönetecek. Saat 18.45’te başlayacak 
müsabakada Atilla Karaoğlan’ın 
yardımcılıklarını Ceyhun Sesigüzel ve 
Abdullah Bora Özkara yapacak. Müsa-
bakada 4. hakem Çağdaş Altay olacak. 
VAR’da Erkan Engin ve AVAR’da da 
Onur Özütoprak olarak görev yapacak. 

Saha içinde olmakla saha kenarında olmak 
çok farklıdır. Oynamak ile oynatmak yada 
öğrenmek ile öğretmek bambaşka şeyler. 

İyi bir futbolcu, iyi bir hoca olacak diye bir şey 
yok. Alex çok iyi bir futbolcuydu ancak Alex 
‘hoca’ için ne yazık ki olumlu şeyler düşünemi-
yorum. 

***
Çünkü Samsunspor maçındaki sahaya sür-

düğü ilk 11’i ve taktiği bunu gösteriyor. 
Rakibi analiz edememek ve maça iyi hazır-

lanamamak…
Örneğin; Samsunspor’un en etkili tarafının 

ön bölgesi olduğunu hiç mi analiz edemediniz? 
Emre Kılınç, Dimata, Holse gibi etkili oyuncu-
lar var. Bir de bunların yanına Ntcham giriyor. 
Çok atletik, sahaya iyi yayılan ve parselleyen, 
kanatları iyi kullanan, çabuk ve teknik oyuncu-
lara sahipler. 

Sokaktan geçen birisine sorsanız bu futbol 
anlayışı ve bu taktik ile Samsunspor maçında 
sahaya çıkmaz. Kafa toplarında etkili, hava ha-
kimiyeti olan pivot santrafor Gaic’i oynatıyor-
sunuz ama kenarlara orta yapmayan iki kanat 
oyuncusu koyuyorsunuz; Soner ve Djenepo. 

Djenepo; hareketli, çabuk, adam geçen, 
ceza sahası içine girmeyi seven bir oyuncu. 
Orta yapmaz, yaptığı da sayılıdır. Diğer kanatta 
ise orta saha oyuncusu Soner var. Belki de ha-
yatında kenar oynamamış. O da orta yapmaz, 
kanat bindirmesi yapamaz. Hadi beklerden ileri 
çıkıp orta yapmasını bekliyorsunuz diyelim; 
Güray 37 yaşında. Erdoğan devşirme bek.

***
Kadro planlamasında da hatalar var. Pivot 

santrafor alıyoruz ama orta açan kanat oyun-
cumuz yok. Kalecin kötü, stoperin birisi 37 
yaşında diğeri alt liglerde bile oynayamaz. Orta 

sahan vasat. Kanatların orta açmaz. E nasıl 
olacak bu iş? 

Futbolcular için 26 yaşından 27 yaşına 
girmek fiziksel olarak çok etkilemez ancak 36 
yaşından 37 yaşına girmek fiziksel olarak çok 
ama çok fark yaratır. Şampiyonlar Ligi kupaları 
kazanmış dünyanın en önemli hocalarından 
birisi ülkemizde çalışıyor. Son dakikadaki gole 
sahanın içine girip taklalar atarak seviniyor. 
Alex ‘hoca’ ise son dakikada gelen gollerde 
bırakın zıplamayı yüzü bile gülmüyor. 

Bu iş böyle gitmez. 
Çünkü olmadı, olmuyor ve olmayacak…
Unutmayalım futbolcu kenardan enerji alır...
Futbolcunun her zaman gözü kulübede olur. 
Pozisyon geçer hocaya bakar, gol kaçırır 

hocaya bakar, gol atar yine hocaya bakar. 
Çünkü futbolcu hocanın verdiği tepkileri 

saha içinde merak eder. 
Teknik adam saha kenarında elleri, kolları 

bağlı bir şekilde maçı izliyorsa kusura bakma-
yın da futbolcu da saha içinde aynı performansı 
verecektir. 

Alex de Souza, belki iyi bir alt yapı hocası 
olabilir ancak A takım hocası olabilmesi için 
bana göre daha erken…

İhsan
 COŞKUN

Yanlış üstüne 
yanlış…

KANAL V’de yayınlanan, Eks-
pres Gazetesi Genel Yayın Yö-
netmeni İhsan Coşkun’un ha-
zırlayıp sunduğu, Türkiye Spor 

Yazarları Derneği (TSYD) Antalya Şube 
Başkanı Şifa Çiçek ile FIFA kokartlı eski 
hakem İlhami Kaplan’ın yorumlarıy-
la renk kattığı Spor Aktif programına 
bağlanan 07 Gençlik’in kurucuların-
dan Süleyman Turan, önemli açıkla-
malarda bulundu.

BU KADAR ŞAİBENİN OLDUĞU BİR 
DÖNEM OLMADI

“Ben karşınızda sanık olan bir Antal-
yasporlu olarak konuşuyorum” diyen 
Turan, “2019 yılında Antalyaspor’a ge-
lir getirsin diye açılan petrol istasyonu 
davasında 25’e yakın arkadaşımla yar-
gılanıyorum. 5 senedir bu mahkeme 
devam ediyor. Biz Antalyaspor’un pa-
rasını çalmadık. Transferlerde komis-
yon almadık. Yöneticilik yapıp bu ku-
lübü soymadık. Antalyaspor’dan siyasi 
bir beklentimiz olmadı. Rahmetli Fatih 
arkadaşımla beraber 1981 yılında 07 
Gençlik’i kuran ve 30 yıllık dernek üye-

si olan bir kişi olarak konuşuyorum. 
Son yaşananlar, son yıllarda eşine rast-
lanmamış olaylardır. Bu kadar şaibe-
nin, lafın, dedikodunun, saygısızlığın, 
sevgisizliğin olduğu bir başka dönem 
olmadı” dedi.

YANIMIZDA DURACAK BİR KİŞİ 
BİLE YOK MU? 

07 Gençlik’in kurucusu Süleyman 

Turan, “Biz hayatımızı Antalyaspor’a 
adamış insanlarız. Ama bu son yaşa-
nanlar bizim için defterin kapanma-
sı anlamına geliyor. Tabi gönlümüzden 
Antalyaspor sevgisi silinmez. O kırmı-
zı-beyaz armaya olan aşkımız sürecek-
tir. Ancak organik olarak Antalyaspor 
ile bir bağımız kalmamıştır. Bu kararı-
mız, bu felsefe devam ettiği sürece sa-
bit kalacaktır. Biz 5-6 senedir mahke-
me kapılarında sürünüyoruz. 2,5 saat 
ifade verdim. Koskoca Antalyaspor ca-
miasının bir hukuk yetkilisi yok mu? 
Hukuki işlerden sorumlu bir yöneti-
cisi yok mu? Bu konu ile ilgilenen, bir 
maaş alan elemanı yok mu? Antal-
yaspor’un haklarını savunan, Antal-
yaspor için mahkemelerde sürünerek 
mücadele eden bu insanların yanında 
duracak bir tane kişi yok mu?” ifadele-
rini kullandı.

CAMİANIN ÖNDE GELEN                
İSİMLERİ SOĞUDU

Süleyman turan, “Yöneticisinin 
adında şaibe çıkar, teknik direktörü-
nün hakkında şaibe çıkar, menajeri-

nin hakkında şaibe çıkar, idarecisinin 
hakkında da aynı şekilde şaibe çıkar. 
Bunlarla alakalı hiçbir şey konuşul-
maz. Eski abilerimiz de ellerini, ayak-
larını çektiler, dolayısıyla meydan 
bazılarına kaldı. Camia diye bir şey 
zaten kalmadı. Camianın önde gelen 
isimleri soğutuldu. Bu 5 senedeki şa-
ibenin olduğu başka bir dönem yok” 
dedi.

HAKKIMI HELAL ETMİYORUM

Antalyaspor’un ilk renklerini bil-
meyen Antalyaspor üyeleri var diyen 
Süleyman Turan, “Antalyaspor derne-
ğine borcu olduğumu da iddia etmiş-
ler. Antalyaspor’a bir kuruş borcum 
yoktur. Bunu söyleyenler, bu habe-
ri yayanlar da en hafif tabirle ayıp et-
mişlerdi. Benim Antalyaspor’a bor-
cum yoktur. Antalyaspor’dakilerin 
bana da borcu çoktur. Bu kulübe 10 li-
ralık iş yapıp 300 lira fatura kesenleri 
de biliyoruz biz. Bu haberi yapanlara 
da, yayanlara da hakkımı helal etmi-
yorum.” diyerek sözlerini sonlandırdı. 
HABER MERKEZİ 

SPAR Avrupa Kros Şampiyonası’nın 
heyecanı, 8 Aralık Pazar günü Antal-
ya’da, Kepez ilçesinde yaşanacak. Tür-
kiye, yaklaşık 30 yıllık şampiyona 
tarihinde ilk kez Avrupa Kros Şampi-
yonası’na ev sahipliği yapıyor. Avrupa 
Atletizm Birliği Yönetim Kurulu, Polon-
ya’nın Varşova şehrinde geçtiğimiz yıl 
yaptığı toplantıda, İspanya’dan Mad-
rid, Galler’den Cardiff şehirleri ile Uk-
rayna’nın aday olduğu şampiyonanın 
organizasyonunu, oy birliğiyle Antal-
ya’nın Kepez ilçesine verdi.

Şampiyona,  Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı ile Türkiye Atletizm Federas-
yonu’nun işbirliğiyle ilçeye kazandı-
rıldı. Belçika’nın başkenti Brüksel’de, 
2023’te 29.’uncusu düzenlenen Avru-
pa Kros Şampiyonası’nın bayrağı, An-
talya Kepez Belediyesine teslim edildi. 
Kepez Belediyesi de, Türkiye’yi gurur-
landıracak bir organizasyon yapmaya 
hazırlanıyor.

Antalya 2024 SPAR Avrupa Kros 
Şampiyonası için şehrin merkezin-
de yer alan ve 488 dönüm arazi üzeri-
ne kurulu olan eski Dokuma Fabrika-
sı yerleşkesi seçildi. Kepez Belediyesi, 
uluslararası yarış için yerleşkenin 20 
bin metrekare (m2) alanında 1800 met-
re uzunluğunda çim kros koşu parkuru 
oluşturdu. Profesyonel yarış standart-
larına uygun şekilde yapılan Kepez 
Kros Koşu Parkuru, Türkiye’de ilk olma 
özelliğini taşıyor.  

Parkur, aynı anda 150 bin kişinin sı-
ğabileceği 50 bin m2 büyüklüğündeki 
etkinlik meydanının yanına kazandı-
rıldı. Parkurun zemininin oluşturul-
ması için 2 bin kamyon dolgu malze-
mesi kullanıldı. Zemine 2 ton da çim 

tohumu atıldı. Kros pistinin start ve fi-
nish düzlüğü de 200 metre uzunluğu, 
50 metre genişliğiyle dikkat çekiyor. 
Antalya’nın coğrafi simgelerinden Bey 
Dağları manzarasına sahip olan Kepez 
Kros Koşu Parkuru, ilk sınavını geçti-

ğimiz hafta düzenlenen Turkcell Türki-
ye Kros Şampiyonası’nda verdi. Türki-
ye Atletizm Federasyonu, antrenör ve 
sporcular parkuru çok beğendiklerini 
ifade ettiler.

Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, ilçeyi spor merkezi yapma hedefi-
ne katkı sağlayacak olan kros koşu par-
kurunda incelemelerde bulundu. Alanı 
gezen Başkan Mesut Kocagöz, bürok-
ratlarından parkurun yapımı, orga-
nizasyon çalışmaları ve Avrupa Kros 
Şampiyonası hakkında bilgi aldı. İnce-
lemenin ardından bir açıklama yapan 
Başkan Kocagöz, 2024 Avrupa Kros 
Şampiyonası’na Kepez ilçesinin ev sa-
hipliği yapmasından duyduğu mutlu-
luğu dile getirdi.

KROS ŞAMPİYONASI               
LANSMANI KEPEZ’DE

Gençlik ve Spor Bakanlığı ile Türki-
ye Atletizm Federasyonu’nun işbirli-
ği ile ilçemize kazandırılan SPAR Av-
rupa Kros Şampiyonası, 8 Aralık Pazar 
günü Kepez’de yapılacak. Şampiyo-
naya 30 gün kala,  SPAR Avrupa Kros 
Şampiyonası’nın Lansman Toplantısı 
Kepez’de düzenlenecek. Antalya Valisi 
Hulusi Şahin ve Türkiye Atletizm Fede-
rasyonu yetkililerinin de katılacağı top-
lantı Dokumapark’ta Modern Sanatlar 
Galerisi’nde 8 Kasım Cuma günü saat 
10.00’da gerçekleştirilecek.  
HABER MERKEZİ

Turan’dan 
SiTem ve iSTifa
Antalyaspor Derneği üyeliğinden istifa eden camianın tanınan isimlerinden Süleyman 

Turan, istifa gerekçesini Kanal V’de yayınlanan Spor Aktif programında anlattı

İlK KRos KoşU PARKURU KEPEz’DE
Kepez Belediyesi’nin, eski Dokuma Fabrikası’nın 

yerleşkesinde 20 bin metrekare alanda yaptığı 
1800 metre uzunluğundaki çim kros koşu parkuru, 
Türkiye’de ilk olma özelliğini taşıyor. Avrupa Kros 

Şampiyonası da, 30 yıllık tarihinde ilk kez Türkiye’de, 
Kepez Kros Koşu Parkuru’nda düzenleniyor
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Türkiye Cumhuriyeti’nin ku-
rucusu, çağdaş Türkiye’nin mi-
marı Büyük Önder Mustafa ke-
mal Atatürk, vefatının 86. yılında 
Samsun Devlet Opera ve Bale-
si tarafından sahnelenen anla-
tımlı konser ‘Son Veda: Beni Ha-
tırlayınız’ ile anıldı. Halk müziği 
sanatçısı Şükriye Tutkun, Cum-
huriyet Meydanı’nda Antalyalı-
larla buluştu. ‘Trian Heykeli kon-
servasyon Çalışmaları’ etkinliği 
Antalya Arkeoloji Müzesi’nde 
gerçekleşti. ‘kazı Başkanları ile 
Antik kent Gezileri’ kapsamın-
daDr. Öğr. üyesi Şevket Aktaş ile 
Patara Antik kenti gezildi. Antal-
ya Arkeoloji Müzesi ayrıca; ‘Bo-
ran eser kavaz ile Antalya Söyle-
şileri’ ve emin Altıner’in ‘Antalya 
yakın Tarih Söyleşisi’ne ev sahip-
liği yaptı.

ÇEŞİTLİ ETKİNLİKLER 

Tekelioğlu il Halk kütüpha-
nesi’nde ‘Sanat Atölyesi’, Çevre 
eğitim ve inovasyon Merkezi’n-
de ‘Ahşap Atıklarla kase yapımı’ 
atölyesi, Antalya Arkeoloji Müze-
si’nde yasemin Bilgin Zaim’den 
‘Tepme keçe yapım Atölyesi’, Ol-
gunlaşma enstitüsü’nde, Seda 
Demirezen ile ‘Çarpana Atölye-
si’ ve Ayşe Taç ile ‘Döşemealtı Ha-
lısı Dokuma Atölyesi’, etnograf-
ya Müzesi’nde ‘kayıp Mirasın 
yeniden Doğuşu Atilla Önen’le 
Fığla Bardağı yapımı Atölyesi’, 
Serik ilçe Halk kütüphanesi Mü-
dürlüğü’nde ‘yapay Zeka ile ken-
di Hikâyeni yarat’ atölyesi, The 
Land Of Legends Shopping Ave-

nue’de Serap Özer ile ‘Telkâri 
Atölyesi’, Suna&inan kıraç kale-
içi Müzesi’nde ‘Minyatür’, ‘kâtı’, 
‘Tezhip’, ‘Geleneksel Dokuma’ 
atölyeleri katılımcılarını ağırladı.

Side Antik Tiyatro’da Hakan 
yılmaz’ın dijital sergisi ‘Narlı ken-
tin Hikâyesi’ Antalyalıları yanı 
sıra yerli ve yabancı turistlerin 
ilgi odağı olmaya devam ediyor. 
ismail erdoğan küratörlüğün-
de gerçekleşen ‘Narlı kentin Hi-
kayesi’, ekonomik, sosyal ve kül-
türel zenginliğin sembolü olan 
Side’nin bu zenginliğini desen-
ler ve onların oluşturduğu kom-
pozisyonlar üzerinden görüyor. 
Side, hangi medeniyete ev sahip-
liği yaptıysa, sergi; o medeniye-
tin alametifarikası olan motifler 
üzerinden kültürel tarihinin izi-
ni sürüyor.

ÇOCUKLAR İÇİN FESTİVAL

konyaaltı Beach Park’a kuru-
lan Çocuk köyü’nde çocuklara 
yönelik birbirinden eğlenceli et-
kinlikler, atölyeler, oyunlar ve ti-
yatrolar yer alıyor. Çocukların 
ekranlardan tanıdığı çizgi film 
karakterlerinin sahne gösterileri, 
panayır çadırları, tematik oyun 
alanları, müzik, drama, dans, 
bale ve resim gibi sanat eğitim-
lerinin yapıldığı aktivite çadırla-
rı festival boyunca çocuk köyün-
de olacak. Festivalin dördüncü 
gününde çocuklar, çocuk tiyat-
rosu ‘kaptan Pengu ve Arkadaş-
ları’ ile ‘ibiş ipli kukla Gösterisi’ 
etkinliklerinde gönüllerince eğ-
lendi.  DHA

ALANyA Belediyesi tarafından bu yıl 
19’uncusu düzenlenecek Uluslararası 
Alanya Taş Heykel Sempozyumu’na katıla-
cak heykeltıraşlar belirlendi. Sempozyuma 
çeşitli ülkelerden 149 sanatçının başvurdu-
ğu belirtildi.

Alanya’da 20 kasım-20 Aralık tarihle-
ri arasında yapılacak 19. Uluslararası Taş 
Heykel Sempozyumu’na bu yıl 46 ülkeden 
149 heykeltıraş başvurdu. Mimar Sinan 
Güzel Sanatlar üniversitesi’nden Heykel-
tıraş Doç. Fulya Asyalı Büyükerman baş-
kanlığında düzenlenen jüri toplantısında, 
sempozyuma katılacak sanatçılar, 9 asil ve 
2 yedek olarak belirlendi. Doç. Fulya Asya-
lı Büyükerman, Doç. yıldız Güner, Doç. Bur-
cu erden, Dr. Öğretim üyesi ezgi Sandık-
çı, Arş. Gör. Tolga yurtözveri, Belediye Park 
ve Bahçeler Müdürü Nazmi Uyar, Belediye 
kültür ve Sosyal işler Müdürü Nimet Hacı-
kura, ressam emine Nur Sargullar ve Türk-
ler Güzel Sanatlar Lisesi Görsel Sanatlar 
Öğretmeni Mustafa Oktay’dan oluşan jüri 
üyeleri titiz bir çalışma yürüterek, 9 asil ve 
2 yedek isimde karar kıldı. 
HABER MERKEZİ 

ANTALyA Büyükşehir Beledi-
yesi ve Akdeniz üniversite-
si işbirliği ile gerçekleştirilen 
Antalya Uluslararası Bilim Fo-

rumu, ‘iklim Değişikliği, Çevre krizi ve 
Göç’ başlığıyla Akdeniz üniversitesi 
Hukuk Fakültesi konferans Salonu’nda 
başladı. Toplantıya Büyükşehir Beledi-
yesi Başkan Vekili Osman Sert, Akde-
niz üniversitesi rektör yardımcısı Prof. 
Dr. Cengiz Toker, yurt içi ve yurt dışın-
dan 100’e yakın bilim insanı ve öğren-
ciler katıldı.

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ İLE İLGİLİ 
ÖNEMLİ ÇALIŞMALAR YAPTIK

Bilim forumunun açılışında konu-
şan Büyükşehir Belediyesi Başkan Ve-
kili Osman Sert, iklim krizinden en çok 
etkilenecek kentlerden birinin Antal-
ya olduğunu belirterek, Antalya’nın en 
kıymetli hazinesi olan çevre değerleri-
nin büyük risk altında olduğunu söy-
ledi. “Alacağımız önlemlerde her daim 
olduğu gibi pusulamız bilim” diyen 

Başkan Vekili Osman Sert, şöyle de-
vam etti: “Göreve geldiğimiz günden 
bu yana başkanımızın öncülüğünde ik-
lim değişikliği ile mücadele ve uyum 
konusunda pek çok başarılı çalışma-

ya imza attık. Nötr karbon hedefimiz-
le tarım, turizm, peyzaj, ulaşım, altyapı, 
enerji gibi birçok alanda çevre odak-
lı, bilime ve tekniğe dayalı, ortak akılla 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Uzman 

ekibimiz ayrıca, bilim forumunda be-
lediyemizin yerel ve uluslararası plat-
formlardaki işbirlikleri ve yürütmekte 
olduğumuz Avrupa Birliği destekli pro-
jeler hakkında bilgilendirmelerde bulu-
nacaklardır.”

GELECEĞİ KURTARALIM

rektör yardımcısı Cengiz Toker ise 
son yıllarda Antalya’nın yüksek ke-
simlerindeki yaylalarında su kaynak-
larının kuruduğuna dikkati çekerek, 
“Doğal su kuyularımız kurudu. 8-10 
metreden sondajla çıkan sular artık 80 
metreden çıkmaya başladı. Tarımsal ve 
içme suyu açısından ilerleyen süreçler-
de sıkıntılar bizi bekliyor. Bilimsel veri-
lere göre ilerleyen yıllarda kuraklık ve 
yüksek sıcaklıklar olacak. Tez zaman-
da gerekli tedbirler alınmalıdır. Bu bi-
lim forumuna çok önem veriyorum. 
Burada konuşulacak konular ve çözüm 
önerileri sunulacaktır. yapılacak çalış-
malarda bugünü değil, geleceği kurta-
ralım” diye konuştu. DHA

2. AntAlyA UlUslArArAsı 
Bilim ForUmU BAşlAdı

Büyükşehir Belediyesi ve Akdeniz Üniversitesi işbirliğinde 6-8 Kasım tarihleri arasında 
düzenlenen 2. Antalya Uluslararası Bilim Forumu başladı. Bilim forumunda 3 gün boyunca 
alanında uzman bilim insanları ‘İklim Değişikliği, Çevre Krizi ve Göç’ konularını ele alacak

Öğrenciler 
Kemer 

Kültür Evi’ni 
gezdi

KeMer Mustafa Rüştü Tuncer İlkokulu 
öğrencileri, Kemer Belediyesi Kültür 
Evi’ni gezerek, Kemer tarihine tanıklık 
etti. Kültür Evi’nde sergilenen eşyaları 
ilgiyle inceleyen öğrenciler, Kemer Be-
lediyesi Kültür Evi Sorumlusu Ramazan 
Kar’dan bilgi aldı. Öğrenciler, gezi son-
rası Kültür Evi önünde hatıra fotoğrafı 
çektirdi. DHA

Sempozyum için
Alanya’ya gelecekler

‘Kültür Yolu Festivali’nde Mustafa 
Kemal Atatürk’ün anısına ‘Son Veda: 
Beni Hatırlayınız’ adlı konser sahnelendi. 
Haşim İşcan Kültür Merkezi’ndeki Antal-
ya Devlet Opera ve Balesi (Antalya DOB) 
Opera Sahnesi’nde gerçekleşen ‘Son 
Veda: Beni Hatırlayınız’ adlı eseri Samsun 
Devlet Opera ve Balesi sahneledi. Anla-
tımlı konser ‘10 Kasım Atatürk’ü Anma 
Günü’ etkinlikleri kapsamında izleyiciyle 
buluştu.

ATA’NIN HAYATI ANLATILDI

Atatürk’ün aramızdan ayrılışının 
hüznünü hatırlatan konser, büyük önder 
Atatürk’ün çocukluk yıllarından Kurtuluş 
Savaşı’na, devrimlerine ve son vedasına 
kadar birçok dönüm noktasını sahneye 
taşındı. Özel konserde Antalya DOB’un 
orkestra sanatçısı piyanist Onur Altı-
parmak ile neyzen Ercan Irmak, solist 
sanatçı olarak görev aldı. Anlatıcı rolünü 
Samsun Devlet Opera ve Balesi sanatçısı 
Şahan Gürkan üstlendi.

TEMSİLİ ‘ATATÜRK’ SAHNEDE

‘Son Veda: Beni Hatırlayınız’ konse-
rinde İstanbul Devlet Opera ve Balesi 
sanatçısı bariton Ali Murat Erengül 
temsili ‘Mustafa Kemal Atatürk’ rolünde 
sahneye çıktı. Samsun Devlet Opera ve 

Balesi sanatçıları; mezzo-soprano İpek İn-
cekas ‘Zübeyde Hanım’, mezzo-soprano 
Leyla Ceren Koç ‘Fikriye Hanım’ rollerini 
üstlendi, soprano Eda Bingöl Gürkan da 
solist sanatçı olarak görev aldı. Dilara 
Tanrıverdi Doğan’ın başkemancı olarak 
yerini aldığı, müziklerini besteci Fahir 
Atakoğlu’nun hazırladığı konserde, solist 
sanatçılara şef Kıvanç Tepe’nin yöneti-

mindeki Samsun Devlet Opera ve Balesi 
Korosu ve Orkestrası eşlik etti. Özel 
konserde, Cennet Türker’in kaleminden 
çıkan metinler Şahan Gürkan’ın rejisör-
lüğünde izleyiciyi duygusal yolculuğa 
çıkardı. Temsili ‘Mustafa Kemal Atatürk’, 
salonda büyük heyecan yarattı. Solistler, 
orkestra şefi, orkestra ve koro üyeleri 
ayakta alkışlandı.  DHA

Atatürk anısına
‘son Veda’ operası

Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın Antalya’da gerçekleştirdiği ‘Kültür Yolu Festivali’nde 
Mustafa Kemal Atatürk’ün anısına ‘Son Veda: Beni Hatırlayınız’ adlı konser sahnelendi

FEStİvAl tüm 
hızıylA Sürüyor

Kültür Yolu Festivali’nin dördüncü 
gününde her yaşa uygun etkinlikler 

yoğun katılımla gerçekleşti
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